
Fra:                                              Christer Martinsen <christermartinsen3@gmail.com>
Sendt:                                        tirsdag 24. mai 2022 17:03
Til:                                               Postmottak Alver
Emne:                                        Spørsmål vedr. satser ifbm søknad om bruksendring av garasje
 
Hei.
 
Vi har akkurat fått godkjent bruksendring av loftsetasjen i garasjen vår, fra oppbevaring til oppholdsrom.
 
I den forbindelse lurer jeg på hvilke satser dere opererer med i slike saker, da vi har mottatt en faktura 
om sakutgifter jeg syns er urimelig høy.
 
Saken vår ble registrert hos dere 14. mars. 3. mai fikk jeg mail fra saksbehandler om at han hadde startet 
på saken vår og 16. mai ble den godkjent, uten innvendinger eller spørsmål.
 
Derfor lurer jeg på hvordan Alver kommune prisetter utgiftene søkerene må betale for ulike søknader.
 
Håper noen kan belyse spørsmålet mitt.
 
Mvh
Christer Martinsen


